
Amendement gemeenteraad West Betuwe 
 

Agendapunt <nummer> 

Onderwerp <naam voorstel> 

Naam amendement <naam amendement> 

Datum raadsvergadering <datum raadsvergadering> 

Ingediend door de partij(en) <naam fractie/namen fracties> 

 

 

Dit amendement stelt een aanpassing voor in het voorstel <naam raadsvoorstel/naam 

verordening>. We stellen voor aan de raad om de tekst te wijzigen/vervangen/aan te vullen 

op de volgende manier:  

 

1. <gewijzigde/vervangen/aangevulde tekst opnemen> N.B.: voor de duidelijkheid kan de 

veranderde tekst vet worden weergegeven. 

2. <gewijzigde/vervangen/aangevulde tekst opnemen> N.B.: voor de duidelijkheid kan de 

veranderde tekst vet worden weergegeven. 

 

Dit besloten we in de openbare raadsvergadering van <datum>. 

 

Getekend, 

 

<naam indiener> 

<Naam partij> 

<naam indiener> 

<Naam partij> 

 

 

 

 

 

 

<naam indiener> 

<Naam partij> 

<naam indiener> 

<Naam partij> 

 

  



Amendement van de gemeenteraad West Betuwe 

Toelichting 

<hier kan in het kort een toelichting worden gegeven op de redenen om tot de 

bovengenoemde wijziging over te gaan> 

 


	Toelichting

